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Uspešno poslovanje 
fJbi;ne v prvem polletju 
ivetniki občine Trnovska vas so večji del četrtkOl'cga nadalje
,anja svoje 6. seje namenili obravnavi zbranih predlogov za 
ipremembo prostorskega plana in oblikovanje predlogov sve
ta po spremembah le-tega. Ugotovili so, da je na občino pris
~elo več kot 50 vlog občanov, te pa bo svet skupaj s predlogi v 
uatkem posredoval v presojo še strokovnjakom. 

Dalj časa so namenili tudi pregledu finančnega poročila o delu občine 
{ prvi polovici leta in ugo[Qvili, da je občina v relativno kratkem času 
:letovanja poslovala uspešno. Obravnavali so tudi pripombe svetnikov, 
<i so se nanašale predvsem na nezadostno informiranost o posameznih 
)rojek'tih. Nekaj pomislekov se je pojavilo pri denarnih sredstvih za 
;;ovjak, 7..3l0 so svetniki sklenili, da za prihodnje leto pripravijo na
:ančnejši program dela in investicij. Svetniki so se seznanili še s predlo
~ i za prijavo na razpis Ministrstva za kmeti jstvo, gozdarstvo in prehra
[lO Repubnlike Slovenije, ki jih je svetu posredoval odbor za kmetijstvo. 
malo gospodarstvo, turizem in gospodarske javne službe, ter ugodno 
)Cenili začetek ol2ravljanja palronažne službe v občini, ki ga je prevzela 
Martina Ganza-Zele. Pod točko razno pa so se sveLniki seznanili še s fi
[Iančnimi problemi, ki pestijo prostovoljno gasilsko društvo Biš, in go
mriIi O odvozu kosovnih odpadkov ter pripavah na sprejem odloka o 
ravnanju s komuna1nimi odpadki. Zupan Karel Vurcer je svell1ike sez
[lanii, da bo Cisto mesto odvažalo kosovnc odpadke 21. in 22. oktobra. 
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